
 

 

ЗАПИСНИК 

са састанка Комисије за обезбеђење квалитета Природно-математичког факултета у Нишу одржаног дана 
10.05.2023. године са почетком у 12:00 сати у свечаној сали  бр. 100.  

Састанку су присуствовали чланови КОК-а: др Јасмина Јекнић Дугић, др Александар Бојић, др Мрђан Ђокић, др 
Миодраг Ђорђевић, др Саша Станковић,  као и студент продекан Дијана Јовановић. Такође је присуствовала, стручна 
сарадница за обезбеђење квалитета Ливија Кековић, као и продекан за обезбеђење квалитета Александар Настић који је 
као председник КОК-а и заказао састанак.   

Састанку нису присуствовали др Марко Милошевић, Милена Јовановић -  шеф службе за студентска питања, као 
ни студенткиња Јасмина Димић, председница студентског парламента.   

Уз позив за састанак, члановима Комисије достављен је предлог дневног реда. Није било примедби и једногласно 
је усвојен следећи: 

ДНЕВНИ РЕД 

 

1. Верификација мандата Шефу службе за наставу и студентска питања. 
2. Обавештења о раду. (Женска иницијатива, Teach for Serbia, Електронско праћење докумената, Телефонско 

управљање рампом, исправљање грешака приликом генерисања анкетних извештаја, неажурност департмана у 
истицању распореда испита …  ) 

3. Разматрање пристиглих захтева Комисији за обезбеђење квалитета. 
4. Предлог унапређења рада званичног мејл сервера.  
5. Разно. 

 

1. ТАЧКА 

Нови мандат, који је добијен на основу Статута Факултета, шефа Службе за студентска питања у чланству 
Комисије за обезбеђење квалитета верификован је једногласном одлуком.  
 

2. ТАЧКА 

• Студент Дијана Јовановић је известила о успешно спроведеној акцији у оквиру програм „МЛАДИ СУ 
ЗАКОН“,  и женске иницијативе, а за бесплатне хигијенске улошке који се сада редовно допуњавају у свим 
женским тоалетима Факултета. Похвалила је ПМФ као први факултет у Нишу на коме је то уведено. 

• У вези потписаног Споразума и разумевања између нашег Факултета и међународне невладине 
организације  Teach for All, односноTach for Serbia,  проф. др Александар Бојић је појаснио значај ове 
сарадње за наше студенте завршних година студија. Ова организација помаже свршеним студентима 
кроз додатну едукацију наставничке методологије рада, педагогије, модерних технологија итд. Такође 
кроз сарадњу са школама и локалном заједницом проналази могућа радна места у школама за 
запослење у трајању 2 године, као и могућност додатног стипендирања уз плату.  Ова сарадња ће кроз 
редовне активности фондације Teach for Serbia допринети и промоцији Факултета. 

• Председник Комисије за обезбеђење квалитета, проф. др Александар Настић обавестио је присутне о 
почетку примене новог начина праћења тока докумената електронским путем. Активност је уведена да 
би се  превазишао проблем ажурности и пропуста у раду.  Договорено је да чланови КОК-а  на својим 
департманима обавесте запослене да од сада могу, праћењем преписке на маилинг листама свих 
ангажованих на конкретној активности, да буду информисани о тренутном и коначном статусу свог 
захтева.  

• Дата је информација о скоријој реализацији уређења паркинга (оптималнијим цртањем паркинг места) 
иза зграде Факултета и системом за телефонско управљање рампом. 

• Проблеми са грешкама у апликацији за анкетирање су пријављени ауторима софтвера, али засад нема 
прецизног одговора када ће то бити кориговано. 

• Изнета је и критика на рачун Департмана за рачунарске науке због примећеног кашњења са истицањем 
термина за испитне рокове. Дискутовано је и шире о том проблему и дат је предлог да се саветује 
секретарима департмана да кроз TEAMS платформу поставе документ у који ће сваки наставник  



 

 

уписивати термине својих испита, водећи рачуна да се не деси не допустиво преклапање испита, односно 
да испити из истог семестра и исте године не смеју бити истог дана. 

 Представник студената у КОК-у је саветован да се преко  Студентског парламента сваки случај 
недозвољеног преклапања пријави, да би се неправилност исправила на време.   

• Повела се и дискусија о проблему који се појављује са фиктивним оптерећењем наставника на изборним 
предметима. Студенти имају могућност код уписа да одаберу колико год желе изборних предмета, и тиме 
оптерећују  распоред часова за предмете, уношењем термина за часове које нико не похађа. Такође, тако 
се дешавају и фиктивна ангажовања неких наставника за поједине изборне предмете. Дат је предлог да 
се размисли о новчаној накнади за одабир предмета преко 90 ЕСП бодова, чиме би се дестимулисао 
избор свих предмета без размишљања, а истовремено би се остало у законским оквирима. 

 
 

3. ТАЧКА 

Председник Комисије прочитао је  пристигли захтев др Стефана Станимировића, упућен Комисији за 
обезбеђење квалитета у вези са увођењем новог изборног предмета на МАС Рачунарске науке  и МАС Вештачка 
интелигенција и машинско учење. Како је тражена измена студијског програма у складу са стандардима за 
акредитацију студијских програма, Комисија је дала своју сагласност на поднети захтев. 
Међутим, обзиром на висину износа који треба платити за друге потенцијалне измене сваког студијског програма 
понаособ, било је дискутовано како решити овај и све могуће будуће захтеве који се буду јављали у периоду до 
следеће акредитације.  
Закључено је да КОК предложи Декану: 
-  да обавести све чланове Изборног већа ПМФ-а о томе какви су ставови Факултета по питању увођења нових 

предмета.  
- да се евентуално успоставе критеријуми који би се примењивали за одлучивање о оправданости захтева за 

изменом студијског програма, 
- да се донесе одлука о томе ли ће се сви оправдани захтеви прикупљати у току једне школске године и онда 

једном годишње подносити НАТ-у, или би можда такве захтеве требало подносити НАТ-у једном у току једног 
седмогодишњег акредитационог циклуса, рецимо у четвртој години од акредитације, чиме би се вишеструко 
смањили трошкови Факултета.  

 
 
 

4. ТАЧКА 

За дискусију везану за предлог унапређења рада званичног мејл сервера, позван је Предраг Николић, шеф 

рачунарског центра. Изнео је разлоге због којих сматра да транзиција факултетског домена pmf.ni.ac.rs  на Gmail 

сервере није добро решење. Обзиром да други факултетски домен pmf.edu.rs већ имамо на Microsoft платформи, 

треба проверити да ли има могућности да се и овај пренесе код њих. По овој тачки није донет закључак, тако да је 

договорено да ће се Декан по овом питању обавестити у што скорије време, пошто се прикупе додатне 

информације. 

 

ПРЕДСЕДНИК КОМИСИЈЕ ЗА ОБЕЗБЕЂЕЊЕ КВАЛИТЕТА  

ПРИРОДНО-МАТЕМАТИЧКОГ ФАКУЛТЕТА У НИШУ 

10.05.2023. год. 

Проф. др Александар Настић 


